关于赴亚洲杯采访国内记者签证办理的紧急通知

各媒体单位：
近日，许多媒体记者来电询问：如何办理前往马来西亚、泰国、印尼、越南采访亚洲杯的签证。为此，我们与亚足联亚洲杯组委会进行了紧急联络。今天，亚足联新闻部就此事发来了专门的通知函。请凡是报名采访亚洲杯并已经得到亚足联新闻部确认的国内媒体记者，按照附后亚足联通知中的程序，抓紧时间办理签证手续。

特此通知。

附：亚足联的通知（中英文）
中国足协新闻办

2007-6-11
IMMIGRATION PROCEDURES

All media involved in the Asian Cup 2007TM requiring entry visas are advised to expedite their entry visas as follows :

1. Where there is an Malaysian Embassy or Consulate in the respective countries, the following procedure will be adhered :

a. Expedite entry visas at the Malaysian Embassy with the necessary documents :

i. Original passport (validity must be more than 6 months)
ii. Visa application form

iii. 2 passport size photographs

iv. Visa fees

v. Invitation letter from Host Association
2.
Where there is no Malaysian Embassy or Consulate, the following will be applied to expedite visa upon arrival :

· Names of accredited media personnel with full passport particulars as follows to be submitted to the Football Association of Malaysia (ADDRESS GIVEN BELOW):

	No
	Name (as in Passport)
	Nationality
	Passport No
	Date of Birth
	Date of Issue
	Date of Expiry
	Place of collecting visa

	1
	
	
	
	
	
	
	

	2
	
	
	
	
	
	
	

	3
	
	
	
	
	
	
	


· The Host Association will then submit the above details to the Immigration Authority to guarantee the visa permit letter to board the flight at the port of origin.
· On arrival the following must be carried out :

· Submission of duly filled up visa application form 
· Submit 2 copies of passport size photographs

· Payment of visa fees as per respective countries for 

Single/Double/Multiple
· A dedicated Immigration lane will be opened to all accredited media upon arrival at the Airport.
· An AFC Asian Cup Welcome Desk would be available at the Airport to provide information services, guidance, reception and assistance to all media involved in the AFC Asian Cup 2007.

SEND TO

Persatuan Bolasepak Malaysia

(Football Association of Malaysia)

Wisma FAM,

Jalan SS 5A/9, Kelana Jaya

47301 Petaling Jaya, 

Selangor Darul Ehsan, 

Malaysia.

Telephone :  603- 78733100

Fax :  603- 78757984/78776079

入境程序（马来西亚）

采访2007年亚洲杯的记者请按以下程序申请签证：

1. 如果贵国有马来西亚使馆或领事馆，请按以下程序进行：
a. 请携带以下文件到马来西亚使馆或领事馆申请签证：
i. 护照原件（有效期为六个月以上）
ii. 签证申请表
iii. 两张照片（适合护照尺寸）
iv. 签证费

v. 承办国发送的赛事邀请函
2. 如贵国没有马来西亚使馆或领事馆，可申请落地签证：
a. 获得采访许可的记者请完整填写以下表格，并递交给马来西亚足球协会（地址附后）：
	No.
	Name (as in Passport)
	Passport No.
	Nationality
	Date of Birth
	Date of Issue
	Date of Expiry
	Place of collecting visa

	序号
	姓名（与护照上的相同）
	护照号
	国籍
	出生日期
	护照签发日
	护照有效期
	取签证地

	1
	
	
	
	
	
	
	

	2
	
	
	
	
	
	
	

	3
	
	
	
	
	
	
	


b. 亚洲杯组委会会将以上信息递交给入境管理处，马来西亚入境管理处将签证许可交给机场入境管理处。
c. 到达马来西亚境内的时候需携带以下文件：
i. 完整填写的签证申请表
ii. 两张照片（适合护照尺寸）
iii. 单次/往返/多次往返签证费

d. 机场设有为采访亚洲杯记者开设的专门通道

e. 机场入境通道设有2007年亚洲杯欢迎台，为媒体提供服务信息、指南、接待服务和帮助。
马来西亚足协地址
Persatuan Bolasepak Malaysia

(Football Association of Malaysia)

Wisma FAM,

Jalan SS 5A/9, Kelana Jaya

47301 Petaling Jaya, 

Selangor Darul Ehsan, 

Malaysia.

电话 :  603- 78733100

传真:  603- 78757984/78776079
IMMIGRATION PROCEDURES

All media involved in the Asian Cup 2007 requiring entry visas are advised to expedite their entry visas as follows :

2. Where there is an Indonesian Embassy or Consulate in the respective countries, the following procedure will be adhered :

a. Expedite entry visas at the Indonesian Embassy with the necessary documents :

i. Original passport (validity must be more than 6 months)
ii. Visa application form

iii. 2 passport size photographs

iv. Visa fees

v. Invitation letter from Host Association
2.
When there is no Indonesian Embassy or Consulate, the following will be applied to expedite visa upon arrival :

· Names of accredited media personnel with full passport particulars as follows to be submitted to the Indonesia Football Association (ADDRESS GIVEN BELOW):
	No
	Name (as in Passport)
	Nationality
	Passport No
	Date of Birth
	Date of Issue
	Date of Expiry
	Place of collecting visa

	1
	
	
	
	
	
	
	

	2
	
	
	
	
	
	
	

	3
	
	
	
	
	
	
	


· The Host Association will then submit the above details to the Immigration Authority to guarantee the visa permit letter to board the flight at the port of origin.
· On arrival, the following must be carried out :

· Submission of duly filled up visa application form

· Submit 2 copies of passport size photographs

· Payment of visa fees as per respective countries for 

Single/Double/Multiple (as per attachment)
· A dedicated Immigration lane will be opened to all accredited media upon arrival at the Airport.
· An AFC Asian Cup Welcome Desk would be available at the Airport to provide information services, guidance, reception and assistance to all media involved in the AFC Asian Cup 2007.

SEND TO

FOOTBALL ASSOCIATION OF INDONESIA

GATE X-XI, MAIN STADIUM GELORA BUNG KARNO, 

PO BOX 2305

JAKARTA, 10023

INDONESIA.

PHONE – 021-5704762 (Hunting)

FAX – 021-5734386/5704287

入境程序（印度尼西亚）

采访2007年亚洲杯的记者请按以下程序申请签证：

2. 如果贵国有印度尼西亚使馆或领事馆，请按以下程序进行：
f. 请携带以下文件到印度尼西亚使馆或领事馆申请签证：
i. 护照原件（有效期为六个月以上）
ii. 签证申请表
iii. 两张照片（适合护照尺寸）
iv. 签证费

v. 承办国发送的赛事邀请函
3. 如贵国没有印度尼西亚使馆或领事馆，可申请落地签证：
a. 获得采访许可的记者请完整填写以下表格，并递交给印度尼西亚足球协会（地址附后）：
	No.
	Name (as in Passport)
	Passport No.
	Nationality
	Date of Birth
	Date of Issue
	Date of Expiry
	Place of collecting visa

	序号
	姓名（与护照上的相同）
	护照号
	国籍
	出生日期
	护照签发日
	护照有效期
	取签证地

	1
	
	
	
	
	
	
	

	2
	
	
	
	
	
	
	

	3
	
	
	
	
	
	
	


b. 亚洲杯组委会会将以上信息递交给入境管理处，印度尼西亚入境管理处将签证许可交给机场入境管理处。
c. 到达印度尼西亚境内的时候需携带以下文件：
iv. 完整填写的签证申请表
v. 两张照片（适合护照尺寸）
vi. 单次/往返/多次往返签证费

d. 机场设有为采访亚洲杯记者开设的专门通道

e. 机场入境通道设有2007年亚洲杯欢迎台，为媒体提供服务信息、指南、接待服务和帮助。
印度尼西亚足协地址
FOOTBALL ASSOCIATION OF INDONESIA

GATE X-XI, MAIN STADIUM GELORA BUNG KARNO, 

PO BOX 2305

JAKARTA, 10023

INDONESIA.

电话： 021-5704762 (Hunting)

传真：021-5734386/5704287
IMMIGRATION PROCEDURES

All media involved in the Asian Cup 2007 are advised to expedite their entry visas as follows :

4. Where there is a  Thailand Embassy or consulate in the respective countries, the following procedure should be adhered :

a. Expedite entry visas at the Thailand Embassy or consulate with the necessary documents :

i. Original passport (validity must be more than 6 months)

ii. Visa application form

iii. 3 passport size photographs

iv. Invitation letter from Host Association/LOC

v. Visa fees

· Single Entry – US$50 for 30days

· Multiple entry – US$125 for 90days , extension of stay may be applied in Thailand
5. Where there is no Thailand Embassy or Consulate, the following will be applied to expedite Visa Upon Arrival :

a. Names of accredited media personnel with full passport particulars as follows to be submitted to the Football Association of Thailand (ADDRESS GIVEN BELOW):

	No.
	Name (as in Passport)
	Passport No.
	Nationality
	Date of Birth
	Date of Issue
	Date of Expiry

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	


b. The Host Association/LOC will then submit the above details to the Immigration Authority to guarantee the visa permit letter to board the flight at the port of origin.

c. On arrival the following must be carried out :

vii. Submission of visa application form

viii. Submit 3 copies of passport size photographs

ix. Visa fees

· Single Entry – US$50 for 30days

· Multiple entry – US$125 for 90days , extension of stay may be applied in Thailand
d. An AFC Asian Cup Welcome Desk would be placed before the immigration lanes at the Suvarnabhumi Airport to provide information services, guidance, reception and assistance to all media involved in the AFC Asian Cup 2007.
SEND TO
The Football Association of Thailand

National Stadium, Gate 3, 

Rama 1 Rd, 

Patumwan, 
Bangkok 10330 

Thailand.

Tel.(662) 214-1058, 216-2954-5 

Fax. (662) 215-4494, 2163309

入境程序（泰国）
采访2007年亚洲杯的记者请按以下程序申请签证：

3. 如果贵国有泰国使馆或领事馆，请按以下程序进行：
e. 请携带以下文件到泰国使馆或领事馆申请签证：
i. 护照原件（有效期为六个月以上）
ii. 签证申请表
iii. 三张照片（适合护照尺寸）
iv. 亚洲杯组委会的邀请函
v. 签证费
· 单次入境－50美金/30天
· 多次往返－125美金/90天，可在泰国境内申请延长停留时间
6. 如贵国没有泰国使馆或领事馆，可申请落地签证：
a. 获得采访许可的记者请完整填写以下表格，并递交给泰国足球协会（地址附后）：
	No.
	Name (as in Passport)
	Passport No.
	Nationality
	Date of Birth
	Date of Issue
	Date of Expiry

	序号
	姓名（与护照上的相同）
	护照号
	国籍
	出生日期
	护照签发日
	护照有效期

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	


b. 亚洲杯组委会会将以上信息递交给入境管理处，泰国入境管理处将签证许可交给机场入境管理处。
c. 到达泰国境内的时候需携带以下文件：
x. 签证申请表
xi. 三张照片（适合护照尺寸）
xii. 签证费
· 单次入境－50美金/30天
· 多次往返－125美金/90天，可在泰国境内申请延长停留时间
d. 机场入境通道设有2007年亚洲杯欢迎台，为媒体提供服务信息、指南、接待服务和帮助。
泰国足协地址
The Football Association of Thailand

National Stadium, Gate 3, 

Rama 1 Rd, 

Patumwan, 
Bangkok 10330 

Thailand.

电话.(662) 214-1058, 216-2954-5 

传真. (662) 215-4494, 2163309

IMMIGRATION PROCEDURES

All media involved in the Asian Cup 2007 requiring entry visas are advised to expedite their entry visas as follows :

3. Where there is a Vietnam Embassy or Consulate in the respective countries, the following procedure will be adhered :

a. Expedite entry visas at the Vietnam Embassy with the necessary documents :

i. Original passport (validity must be more than 6 months)
ii. Visa application form

iii. 2 passport size photographs

iv. Visa fees

v. Invitation letter from Host Association
2.
Where there is no Vietnam Embassy or Consulate, the following will be applied to expedite visa upon arrival :

· Names of accredited media personnel with full passport particulars as follows to be submitted to the Vietnam Football Association (ADDRESS, EMAIL GIVEN BELOW) :
	No
	Name (as in Passport)
	Nationality
	Passport No
	Date of Birth
	Date of Issue
	Date of Expiry
	Place of collecting visa

	1
	
	
	
	
	
	
	

	2
	
	
	
	
	
	
	

	3
	
	
	
	
	
	
	


· The Host Association will then submit the above details to the Immigration Authority to guarantee the visa permit letter to board the flight at the port of origin.
· On arrival the following must be carried out :

· Duly filled up visa application form

· Submit 2 copies of passport size photographs

· Payment of visa fees as mentioned below :

· Single entry

· Double entry
· Multiple entry
· A dedicated Immigration lane will be opened to all accredited media upon arrival at the Airport.
· An AFC Asian Cup Welcome Desk would be available at the Airport to provide information services, guidance, reception and assistance to all media involved in the AFC Asian Cup 2007.

SEND TO

Vietnam Football Federation,

18 Ly Van Phuc Street,

Hanoi,

Vietnam

Telephone: +84-4-8452480

Fax: +84-4-8233119

Email: memory3010@yahoo.com
入境程序（越南）
采访2007年亚洲杯的记者请按以下程序申请签证：

4. 如果贵国有越南使馆或领事馆，请按以下程序进行：
e. 请携带以下文件到越南使馆或领事馆申请签证：
i. 护照原件（有效期为六个月以上）
ii. 签证申请表
iii. 两张照片（适合护照尺寸）
iv. 签证费

v. 承办国发送的赛事邀请函
7. 如贵国没有越南使馆或领事馆，可申请落地签证：
a. 获得采访许可的记者请完整填写以下表格，并递交给越南足球协会（地址附后）：
	No.
	Name (as in Passport)
	Passport No.
	Nationality
	Date of Birth
	Date of Issue
	Date of Expiry
	Place of collecting visa

	序号
	姓名（与护照上的相同）
	护照号
	国籍
	出生日期
	护照签发日
	护照有效期
	取签证地

	1
	
	
	
	
	
	
	

	2
	
	
	
	
	
	
	

	3
	
	
	
	
	
	
	


b. 亚洲杯组委会会将以上信息递交给入境管理处，越南入境管理处将签证许可交给机场入境管理处。
c. 到达越南境内的时候需携带以下文件：
xiii. 完整填写的签证申请表
xiv. 两张照片（适合护照尺寸）
xv. 单次/往返/多次往返签证费

d. 机场设有为采访亚洲杯记者开设的专门通道

e. 机场入境通道设有2007年亚洲杯欢迎台，为媒体提供服务信息、指南、接待服务和帮助。
越南足协地址
Vietnam Football Federation,

18 Ly Van Phuc Street,

Hanoi,

Vietnam

电话: +84-4-8452480

传真: +84-4-8233119

E-mail: memory3010@yahoo.com
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